
 

1 

 

Evaluering av rådgiverleir 7. – 9. September 2010  
 

SVAR: Totalt 10 av 13 deltagere sendte inn evalueringsskjema, 9 svarte på spørsmål 1 og 5 

 

1 = meget dårlig 5 = meget bra 

 1 2 3 4 5 

1. Er du fornøyd med informasjonen før rådgiverleiren?    5 4 

2. Hva synes du om tidspunktet for leiren?    4 6 

3. Hva synes du om lengden på leiren?   1 3 6 

4. Er du fornøyd med det faglige innholdet?    1 9 

• Møreforsking 

• Marin Harvest AS 

• Strand Sea Service AS/ 

Fiskeskjer 

• Brødrene Sperre AS 

• Kontali analyse AS 

• Lerøy Hydrotech AS 

• Skretting AS 

5.  Hvordan vurderer du overnattingsstedene?    2 7 

• Scandic 

• Håholmen 

6. Hvordan vurderer du transporten under arrangementet?    2 8 

• Bil 

• Båt 

7. Hvordan vurderer du reisetiden?   1 4 5 

8. Hva synes du om bevertningen (mat etc.)?    1 9 

9. Vil du få nytte av leiren/ kurset i din jobb som rådgiver?    3 7 

10. Hvordan vurderer du rådgiverleiren totalt sett?    1 9 

 

11. Var det noe du savnet på kurset, i tilfelle hva? 

• Mer direkte informasjon om studieretninger på videregående nivå og høyere utdanning. 

• Flere burde få oppleve det samme. 

• Tilsatte i bedriftene på gulvplan burde ha kommet mer til orde. 

• Hadde god nytte av samtale med lærlinger, burde bruke lærlinger mer. 

• Rådgivere fra Naturbruk og Tip. 

 

12. Vil du anbefale leiren/ kurset til 

andre? Ja: 9 Nei: 1      
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13. Andre kommentarer 

• Noe subjektiv info fra enkelte bedrifter, ellers ok. 

• Hvis jeg skal pirke på noe, så kunne de som hadde omvisning på bedriftene med fordel ventet på 

alle deltagerne før de orienterte. Totalt sett var det inspirerende og lærerikt. 

• Flott kurs, både faglig og sosialt var dette i topp klasse. 

• Flott kurs på alle måter. 

• En av de beste studieturene jeg har vært på, og det har blitt noen etter å ha jobbet 43 år i skolen. 

• Det var et godt gjennomarbeidet og gjennomført opplegg, mye bedre enn jeg hadde forestilt 

meg på forhånd. 

• Når er neste kurs? 

• Fikk bekrefte hvor viktig det er å besøke bedriftene og få nærkontakt med yrkene. 

• En stor takk til reiselederne som var kjempeflinke, engasjerte og kunnskapsrike. 

• Det var et kjempegodt opplegg. Tydelig at dere har jobbet mye med planlegging av et program 

som gikk akkurat etter planen. Dere var kjempeflinke. Veldig kjekt og nyttig å få et slikt unikt 

innblikk i fisker- og havbruksnæringen. Håper mange flere får mulighet til å være med på dette. 

 


